
REFERAT FRA HOVEDSTYREMØTE I IL TYRVING 08.05.17 
Tilstede: Per Øhlckers, Angela Pütsch, Kjell Røkke, Einar Drabløs, Svein Jacobsen, Nina Kolberg 

og Kirsten Larsen. 

1. REFERAT FRA SISTE STYREMØTE  
Referatet ble godkjent. 
 

2. SPORTSLIG STATUS GRUPPENE 
Friidrett: Amalie Iuel er kåret til månedens beste friidrettsutøver i Europa.  Ca. 50 utøvere 
deltok på treningsleir i Spania i påsken.  Treningen er flyttet til Nadderud.  5 lag i Holmen-
kollstafetten.  Det bør være større samarbeid med o-gruppa i forkant i neste års stafett. 
Tyrvingstafetten ble avviklet på Kalvøya i slutten av april.   Tinestafetten avholdes på 
Nadderud med i underkant av 3000 løpere.  

Orientering: Tiomila ble avviklet forrige helg.  Herrelaget ble nr. 20.  Damelaget ble nr. 28. 
Totalt var det med 5 damelag og 3 herrelag fra Tyrving, samt flere lag i Ungdomsstafetten.  
Neste store stafett er Jukola i Finland medio juni.  Natt-NM i Kristiansand ble avviklet i april – 
uten medaljer til Tyrving-løpere.  Ivar-o-løpet arrangeres i slutten av mai på Dikemark.   
Skolenes orienteringsdag på Kalvøya avholdes 24. mai.  Bra interesse for rekruttkurset. 

3. STATUS NY UTENDØRS FRIIDRETTSARENA RUD 
Kommunen har invitert til befaring på Romerike Friidrettsstadion og Jessheim stadion 1 juni. 
Bærum Idrettsråd har innhentet kravspesifikasjon fra NFIF vedr fremtidige NM-stadioner.  
Rådmannen kommer med en innstilling. 
 

4. STATUS KLUBBHUSET 
Bærum Shotokan Karateklubb har redusert sine timer på klubbhuset, og avviklet 
Krabbeklubben.  Det er inngått ny avtale gjeldende fra 15.03.17. 

Det er gitt tilsagn om støtte fra Bærum Idrettsråd på kr 15.000 til oppjustering av brann-
alarmanlegget. Kirsten sørger for nødvendig dokumentasjon til Bærum Idrettsråd. 

Komfyren må erstattes. 

Kjell har inngått avtale med Bærum Håndverkerforening vedr gjenstående arbeider på 
klubbhuset. 

Einar og Kirsten lager en avtale vedr friidrettsgruppens andel av driftsansvar klubbhuset. 

5. STATUS FRA DAGLIG LEDER 
Svein redegjorde for prosessen i forhold til arveoppgjøret etter Ivar Opsahl. 
 

6. ØKONOMI 
Regnskapsrapporter  – herunder budsjettforslag – for Hovedstyret og gruppene ble 
gjennomgått.  
 

7. STATUS POLITIATTESTER 
Ikke noe spesielt å referere. 
 
 



8. NESTE HOVEDSTYREMØTE 

Forslag dato for neste Hovedstyremøte er medio av september. 

9. EVENTUELT 
 
Ikke noe spesielt å referere. 
 

Kirsten Larsen, referent. 

 

 

 


